
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Agenda FAU-møte 5-2020/21 
Møtedato: Tirsdag 19. januar 2021 Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 
Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Ingunn Sognnes Tveit 
Møtested: Digitalt, via teams Neste møte: Onsdag 17. februar 2021 
Tilstede: FAU: 1. trinn: Therese Rasmussen – 2. trinn: Barbro Johanne Svendsen, Elisabeth Rettedal – 3. trinn: Gunnar 

Edvard N. Gundersen, Inger Margrethe Braathu – 4. trinn: Dag Henning Johannessen, Ingunn Sognnes Tveit – 5. 
trinn: Anette G. Hodnebrug – 6. trinn: Marianne Ås, Lisbeth Flaten – 7. trinn: Sandra Bjerk. 
 
Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland, fagleder Frank Haukeland 

Forfall: Kåre Jonny Thygesen (2. trinn) Pål Thomassen (5. trinn), Jan Møretrø (7. trinn) 
Kopi til:   
Andre inviterte:  
 
 
Sak Beskrivelse Referat Oppfølgning 

Fast punkt 
Referat fra forrige 
møte 

- Gjennomgang og godkjenning av 
referat fra forrige møte 
(https://www.grimstad.kommune.no/_f/
p1/i20f0224d-0a84-46f7-aa9c-
e9974de03f41/fau-og-su-landvik-
skole-16-11-20.pdf) 

Referat godkjent.   

Trafikksikkerhet - Kort orientering om utviklingen Det var ny befaring før jul hvor det ble klarlagt 
hva som konkret kan gjøres. Foreslått utkjøring 
ved kirkegårdsmuren møtte motstand. Gangen 
videre i prosessen blir som følger: kommunen 
tegner forslag, dette skal godkjennes av 
fylkeskommunen før det skal opp til politisk 
behandling. Dette blir mest sannsynlig i mars. 

Skolens ledelse mottar jevnlig tilbakemeldinger 
fra trafikkvaktene om foreldre som har 
vanskelig å forholde seg til anvisninger og 
regler. FAU skriver melding til foreldrene som 
skolen sender ut via Visma.  

 

iPad - «iPad-komiteen» orienterer om deres 
arbeid. 

iPad komiteens medlemmer Dag Henning 
Johannessen, Inger Margrete Braathu og 
Anette Hodnebrog har hatt to møter hvor de har 
laget et dokument med bakgrunn for 
opprettelse av komiteen og dens formål. 
Dokumentet er sendt ut til FAU og det er 
ønskelig med en tilbakemelding på dette.  
 
Innspill til videre arbeid er møte med 
skoleledelse, knytte arbeidet til fagfornyelsen, 
pedagogisk bruk av iPad, plan for elevenes 
psykososiale miljø på Landvik, samarbeid 
hjem-skole. Komiteen kontakter skoleledelse 
for å avtale møte.   
 
Gunnar Edvard N. Gundersen spør om vi skal 
involvere foreldre fra andre skoler? Kan dette 
arbeidet tas videre i KFU ettersom det vil kunne 
gavne alle foreldre med barn i Grimstadskolen? 
 
 

Skal iPad 
komiteens tas opp i 
KFU? 
 
 

https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i20f0224d-0a84-46f7-aa9c-e9974de03f41/fau-og-su-landvik-skole-16-11-20.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i20f0224d-0a84-46f7-aa9c-e9974de03f41/fau-og-su-landvik-skole-16-11-20.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i20f0224d-0a84-46f7-aa9c-e9974de03f41/fau-og-su-landvik-skole-16-11-20.pdf
https://www.grimstad.kommune.no/_f/p1/i20f0224d-0a84-46f7-aa9c-e9974de03f41/fau-og-su-landvik-skole-16-11-20.pdf


Dysleksivennlig 
skole 

- Henvendelse fra FAU på Grimstad 
ungdomsskole (GUS) 

- Orientering 
- Noe vi skal følge opp? 

Henvendelse om fra Atle Sandberg ved FAU på 
Grimstad ungdomsskole (GUS): GUS tilstreber 
å bli en dysleksivennlig skole, men jo tidligere 
innsats jo bedre. Er dette noe for Landvik 
skole?  

Info om dette finnes på Dysleksivennlig.no og 
FAU ved GUS vil kunne være behjelpelig. 

Innspill: Har dette vært tema før? Igland 
bekrefter at dette har vært opp til diskusjon. I 
utgangspunktet er skolen positiv til dette, men 
det er ressurskrevende med mange 
retningslinjer.  

Dette blir også et tema i KFU. 

Følges opp 

Fast punkt 
Saker fra skolens 
ledelse 

- Rektor Kjetil Glimsdal og fagleder 
Hilde Igland 

Melkeordning: Skolen spør om det er ønskelig 
at melkeordningen skal bevares. Det er en 
ordning som krever mye av lærernes tid på 
organisering og det er mye svinn. Tidligere 
hadde skolen bedre kontroll og mulighet til å 
regulere, men nå går bestillingene direkte 
mellom foreldre og Tine. Flere skoler avvikler 
ordninger. Det har vært sendt ut en liten 
meningsmåling blant foreldre. Det har vært lav 
oppslutting om besvarelser, men gitt av 
resultatet ønsker FAU ved Landvik ønsker at 
ordningen skal fortsette.  

Elevundersøkelsen: Frank Haukeland 
orienterte om elevundersøkelsen ved 7. trinn på 
Landvik skole. Den viser at elevene i stor grad 
trives godt på skolen, de fleste elever opplever 
at foreldrene i stor grad følger opp skolearbeid 
og er interessert i deres skolehverdag og de 
opplever stor grad av medbestemmelse. Det 
var høy grad av besvarelser.  

Haukeland understreker at dette kun viser et 
øyeblikksbilde og at ikke alle har like 
opplevelser. Skolen jobber med 9A saker og 
streber etter å gjøre hverdagen god for alle 
elever.  

Av utfordringer viste undersøkelsen at skolen 
må bli bedre på forståelse av vurdering av 
læring. Her påpeker Marianne Ås at mange 
elever kanskje ikke helt forstår begrepsbruken 
og ikke alltid skjønner at den daglige 
tilbakemeldingen i klasserommet faktisk er 
vurderinger.  

Når det gjelder fysisk læringsmiljø trekker 
toalettforholdene ned. 7. trinn har det eldste 
sanitæranlegget på skolen. 

Mobilregler: Overholdes fint, men det er noen 
utfordringer i garderoben etter siste time. I 
praksis skal ikke mobilen brukes før man er ute 
av skolens område. Fint om vi minner ungene 
våre på det.  

Hjerte-te-hjerte julekalenderaksjon: Igland 
trekker frem årets julegaveaksjon som en 
suksess. Det hadde vært stor pågang i år og en 
sterk opplevelse for elevene.  

Innspill fra Sognnes Tveit: Kan dette ha vært 
belastende for enkelt elever? Man kan jo anta 
at noen av skolens elever selv er mottakere av 
disse gavene? At de skulle leveres inn 
uinnpakket synliggjør også hvor mye man 
handler for. Igland presiser at det ikke er 
kommet inn noen negative henvendelser, men 
bekymringen kan luftes på lærerværelset.  Hun 

 



forsikrer også at gavene er samlet inn diskret.  

Foreldremøter: Usikkert om vi kan holde store 
felles foreldremøter. Oppsatt tid er 15. februar, 
men det er foreløpig usikkert gitt korona 
situasjonen. Førskolebarna og 7-klasse blir 
prioritert.  

Det skal velges nye representanter til FAU på 
1-3-5 trinn.  

Skolen sender ut info i god tid.  

 

 
Fast punkt 
Innspill fra 
klassene 

- Innmeldte saker fra klassene Ingen innmeldte saker  

Fast punkt 
Referat fra SU-
møter 

- Oppsummering av det kombinerte 
SU-/FAU-møtet 16/11-2020 (se link til 
referatet under første sak) 

Det var felles møte med SU og FAU sist.  

Fast punkt 
Referat fra KFU-
møter 

- Oppsummering av forrige KFU-møte 
17/11-2020 

Hovedfokus på forrige KFU-møte var 
kommunebudsjett. Både KFU og FAU gjorde en 
solid innsats, men utfallet ble dessverre ikke 
slik vi ønsket. Både lærere og miljøarbeidere 
har tatt kontakt og takket for støtten. 

 

Fast punkt 
Eventuelt 

-    

 
Saker som er innmeldt til FAU og vil bli behandlet i senere møter: 
- Vedtektsendring 
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